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BEREKET, ERKEN UYANMAKTIR 

 
Es-selamu aleykum ve RahmetuLlahi ve Berekatuhu. 
Euzu bi-Llahi mine ş-şeytani r-racim. BismiLlāhi r-Raḥmāni r-Raḥīm.  
Ve s-salatu ve s-selamu ‘ala Rasulina Muhammed’in Seyyidi l-evveline vel ahirin. 
Meded yā ResūlaLlāh, meded yā Sādāti ‘Ashābi ResūliLlāh, meded yā Meşāyihinā, 
Destur Mevlâna Şeyh Abdullāh el-Fa’iz ed-Dağistāni, Şeyh Muhammed Nazım el-
Hakkani. Meded. Tarikatuna es-Sohbe vel hayru fil Cemiyyeh. 
 
Peygamber Efendimizin صلى الله عليه وسلم güzel dualarından biri,  

دوُدوَ اَی كَیَْلإِ تِاعاسلا بِّحََأ يفِ اَنظقیَْأ َّمھَُّللا  

“Allahumme aykidhna fi ‘ehabbi s-sa’āti Ileyke, Ya Wadūd”, “Bize Sana en 
sevdiğin saatlerde uyandır” diyor Allah Azze ve Celle’ye duasında. Her gün biz de 
takip bunu tekrar ediyoruz.  

Peygamber Efendimiz’in hadislerinden onu söyledi, güzel sözlerdendir. Bunu 
da söyleriz ama manasını anlamadan söylüyoruz. Allah Azze ve Celle’nin sevdiği 
saatler gece saatler. “Bizi uyandır” diyor. Uyanık kalıp da değil de. Yatarken önce, iki 
rekât olur kıyam-ı leyl. Yatmazsan teheccüd olmaz. Teheccüd yapman lazım ki 
uyanıp da. Teheccüd namazını, gece namazını kılmak en kıymetli şeydir o. İki rekât 
onun, Peygamber Efendimiz buyuruyor, elli rekâttan daha büyük sevabı var. 

Onun için, bu gece saatleri uyutup kalkmak nefse zor gelse bile - nefse ne kadar 
zor olursa o kadar kıymetlidir, Allāh جل جلاله indinde sevimlidir, sevilen şeydir. Allah Azze 
ve Celle onu sever.  

Yani şimdi insanlar oyalanıyor, eskiden bu kadar şey yoktu. Rahat yatıp, rahat 
kalkardı. Şimdi çoğu insan diyorlar, “Ya ben sabah namazına kalkamıyorum ya sabah 
uyanamıyorum, sabah uykum geliyor, şey yapıyorum.” Uykusu geliyor çünkü nefis 
bastırıyor. Şeytan sabah insanın kulağına abdest bozar der büyükler, o uyanamaz. 
Ondan zorluk oluyor. Onun ne kadar O'na muhalif olsan o kadar Allah Azze ve 
Celle’nin rızasına nail olursun. 

Bunun için, geceleyin sabah namazına kalkmak için, daha erken kalkmak için, 
fazla gece yarısını geçirmeyin. Gece yarısına varmadan bir saat 10’da 10 geç, 11’de 
yatmak lazım ki o ibadetlerini yapasın. Ondan sonra sabah erken kalkmak da iş 
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içinde berekettir. Günün bereketi sabahtadır diyor Peygamber Efendimiz Prophet 
ṣallá Llāhu ‘alayhi ve-sellem. Erken kalkmanızda bereket olur. 

Onun için, Allāh جل جلاله yardım etsin. Bu adeti edilmek lazim. Eskiden vardı o adet, 
şimdi kalmadı. Eskiden saat yedi oldu, bakıyorsun her taraf dolu. İnsanlar işe gidiyor, 
yüce gidiyor. Şimdi öyle sabah çocukları bile saat dokuzda okula gidiyor. Biz 
gittiğimiz vakit saat yedide giderdi, gidilirdi okula. Mektep, “okul” degil. Şeyh Efendi 
sevmez okul demesini. Mekteplere saat yedide, yedi buçukta en geç gidilirdi. Öğlen 
biterdi. Ondan sonra herkes işine bakardı. Şimdi yok. Sabahtan kalkacak rahat rahat. 
Ondan sonra gidip bütün gün çocuğu hapsedecek şeyin içinde. Ondan sonra da 
hayır bekleyecek. Allāh جل جلاله hayır versin inşaAllah.  

Ve-min Allahi t-tevfik. El-Fatiha. 

Mevlana Şeyh Muhammad Adil er-Rabbani 
06 Mart 2025/ 06 Ramazan 1446 
Sabah Namazı – Akbaba Dergahı, İstanbul 
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